

PRAYERS

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Pursuant to Standing Order 58, Mr. Broadbent, seconded by Mrs. Mitchell, moved,—That this House condemns the government for its failure to protest publicly the American military intervention in support of the junta in El Salvador, and calls on the Prime Minister in his talks with the President of the United States to urge an end to this military involvement on the side of a regressive regime which denies civil rights and is fighting those who wish to establish a democratic government.

After debate thereon, in accordance with Standing Order 58(11), the proceedings expired.

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 10.00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 40(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. McCain for Mr. Munro (Esquimalt—Saanich) on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mr. Beatty for Mr. Kilgour on the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

Mr. Oberle for Mr. Andre on the Standing Committee on National Resources and Public Works.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Pepin, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Department of Transport for the fiscal year ended March 31, 1980, pursuant to section 34 of the Depart-

PRIÈRE

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

En conformité des dispositions de l'article 58 du Règlement, M. Broadbent, appuyé par M^{me} Mitchell, propose,—Que la Chambre blâme le gouvernement de n'avoir pas protesté publiquement contre l'intervention militaire américaine en faveur de la junte du Salvador, et qu'elle demande au Premier ministre de réclamer, au cours de ses conversations avec le Président des États-Unis, la cessation de cette aide militaire à un régime rétrograde qui supprime les droits civils et combat ceux qui veulent établir un gouvernement démocratique.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 58 du Règlement.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A dix heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 40 du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. McCain en remplacement de M. Munro (Esquimalt—Saanich) sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Beatty en remplacement de M. Kilgour sur la liste des membres du Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

M. Oberle en remplacement de M. Andre sur la liste des membres du Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Pepin, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du ministère des Transports, pour l'année financière terminée le 31 mars 1980, conformément à l'article 34 de la Loi sur le ministère des Transports, chapitre T-15, S.R.C.,